
Woorden met tweetekenklanken Spelling

Tweetekenklanken zijn: ui, ei, ij, oe, eu, au, ou en ie. Je schrijft 

het woord zoals je het hoort. Na een tweetekenklank schrijf je 

geen dubbele medeklinker!

  je hoort:  je schrijft:

vlieger  [vlie | ger]  vlieger

ijzer  [ij | zer]  ijzer          vlieger

Onthouden!
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deuren
meubel
neuzen
beugel
kleuter

aula
klauwen
augurk
pauwen
pauze

vrouwen
ouders
schouder
kabouter
trouwen

vlieger
iemand
mieren
zielig
riemen
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buiken
buiten
muizen
huizen
druiven

meiden
treinen
pleinen
weinig
heide

ijzer
bijna
pijlen
spijker
vijver

boeken
moeder
koeken
groepen
meloenen


